



## Clarification regarding disclosure dated 14 February 2022

The Board of Directors of Muscat City Desalination Company S.A.O.G (**Company**) refer to the disclosure published based on the board resolutions passed at its meeting held on Monday, 14 February 2022 (**Disclosure**).

Following the Disclosure, the regulatory authorities have advised the Company to revisit the following recommendation for the distribution of cash dividends to the shareholders in November 2022 and advised it to announce it only after the Company has audited its financial position as at 30 September 2022:

*"Distribution of the cash dividends to the shareholders for November 2022 in a value not exceeding 11.250 baiza per share out of the retained profits for the period ended 30 September 2022 (subject to availability of adequate distributable retained profits)."*

The Board of Directors shall undertake reasonable endeavours to distribute cash dividends in the last financial quarter of 2022 subject to availability of distributable profits as at 30 September 2022 and the regulatory approvals.

For avoidance of doubt, there is no change to the Board of Directors' recommendation on the cash dividends distributions for May 2022 previously disclosed.

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Kamarulzaman Bin Sulaiman  
Chief Financial Officer





توضيح بخصوص الإفصاح بتاريخ 14 فبراير 2022

يشير مجلس إدارة شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع (الشركة) إلى الإفصاح المنشور بموجب قرارات مجلس الإدارة الصادرة في إجتماعه المنعقد يوم الاثنين 14 فبراير 2022م (الإفصاح).

حيث أنه وبعد الإفصاح، نصحت السلطات التنظيمية الشركة بإعادة النظر في التوصية التالية بخصوص توزيع الأرباح النقدية على المساهمين في نوفمبر 2022م والإعلان عنه بعد أن تكون الشركة قد قامت بتدقيق وضعها المالي عن الفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2022م:

"توزيع الأرباح النقدية على المساهمين في نوفمبر 2022م، من القيمة التي لا تتجاوز 11.250 بيسة للسهم الواحد من الأرباح المحتجزة عن الفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2022م (مشروطاً بتوافر الأرباح المحتجزة الكافية القابلة للتوزيع)".

علماً أنه يلتزم مجلس إدارة الشركة ببذل جهود معقولة لتوزيع الأرباح النقدية على المساهمين في الربع المالي الأخير من سنة 2022 بشرط توافر الأرباح القابلة للتوزيع كما في 30 سبتمبر 2022 والحصول على الموافقات التنظيمية المعنية.

ومنعاً للشك، لم يطرأ أي تغيير على توصية مجلس الإدارة بشأن توزيعات الأرباح النقدية لشهر مايو 2022 التي تم الإفصاح عنها سابقاً.

عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع

قمر الزمان بن سلطان  
المدير المالي

